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Zápis č. 5/2023 

z jednání KMČ Jaroslavice, dne 9. 10. 2023 

Přítomni: V. Karola, Ing. M. Pozzi, V. Záhořák, E. Neudeková, I. Kocourková,  

Ing. J. Němeček 

Omluven: Ing. Z. Valášek, M. Buchtík, T. Bureš, M. Zbořilová, L. Surá 

Hosté: p. V. Kovář (jmen. člen RMZ), p. H. Steska (jmen. ZMZ), PhDr. Mgr. J. Pala, 

 p. Vojtěch zástupce ZO ČZS 

Přítomno 6 členů, komise je usnášeníschopná. 

 

Program: 

1. Zahájení, schválení – doplnění programu – jednání se zástupcem Českého zahr. svazu 

2. Příprava Veřejné schůze komise s občany - 30. 10. 2023 

3. Kontrola priorit 

4. Diskuze, různé nové podněty, závěr 

 

1. Jednání zahájil předseda komise p. Karola. Program byl přítomnými členy komise schválen. 

Na jednání se předem ohlásil p. Vojtěch, zástupce ČZS v Jaroslavicích – ul. Na Vrše. 

Požádal KMČ o podporu při opravě komunikace Na Vrše (parc. č. 1319) od býv. restaurace 

ke křížku. V blízkosti komunikace mají zahrádkáři umístěny 2 ks cisteren na vodu  

(p. č. 695/6). Z důvodu zatížení nezpevněné vozovky a podmáčení dochází k ujíždění 

krajnice komunikace. Obávají se narušení stability těchto cisteren a jejich možného sesunu. 

Požadavek ZO ČZS bude předán na OD. Byl projednán i problém s odvozem odpadu a 

přeplněnými kontejnery na točně MHD. Zvažuje se změna místa pro stání kontejnerů. 

p. Karola seznámil přítomné členy komise s výsledky jednání předsedů komisí se zástupci 

RMZ, dne 5. 10. 2023. Byli upozorněni na možné problémy při schvalování Územního 

plánu, seznámeni se změnami v odpadovém hospodářství města, a byl představen návrh 

na aktualizaci Statutu komisí místních částí – v případě méně než poloviční účasti člena 

komise na jednáních dojde ke zrušení členství v KMČ.  

2. KMČ se rozhodla, že 30. 10. 2023 se po několika letech uskuteční Veřejné jednání komise 

s občany. Zde chce KMČ projednat zejména:  

- Omezení rychlosti v obci na vedlejších komunikacích bez chodníku, navrhuje tzv. Zóny 

30. 

- Sportoviště pod autoservisem - problémy s hlukem, stížnosti a návrh na případné 

omezení využívání hřiště (zrušení basket. košů). 

- Stav akcí z priorit, připomínky k MHD. 

 

3. Kontrola priorit 

- V měsících srpen a září byla zrealizována akce – Odvodnění pod svodidly na Anenské ul.  

- Úprava křižovatky Anenská – Pasíčka. Bylo rozhodnuto OD nechat zpracovat novou PD, kde 

bude zadáno vybudování opěrné zídky se schodišti, rozšíření komunikace a na opačné straně 

vozovky vybudování menší opěrné zídky a dodělání chybějící části chodníku u komunikace 
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Anenská. Předpoklad zpracování PD v r. 2024, uzavření smluv se 2 majiteli zídky a schodišť 

a v r. 2025 – vysoutěžení akce a realizace. 

- Úprava točny MHD – nový prosklený přístřešek a vybudování chodníku kolem celého 

prostoru točny. Zpřehlednění dopravní situace přemístěním orientační tabule. Je zadána 

studie proveditelnosti akce, bude posouzena DI. 

4. Diskuze, nové podněty 

- p. Skydánková – připomínka na odhlasování částky 40 000 Kč na PD na oplocení hřiště - 

odhlasováno a schváleno. Na OKP a OMZ předá informaci prac. kanceláře. 

Navrhované řešení B) - zasíťovat hřiště svrchu tzn. ponechaná výška 5m, nové sloupy v rozích 
a na příčných osách hřiště tzn. celkem 6 sloupů - síť s oky 120/120. Výhodou je nulové 
vylétávaní míčů, ale zejména však vizuální záležitost. Klec není ideální, ale výškově 
nezměníme ráz lokality. 
 

- Změny a návrhy v územním plánu – zjistit situaci ohledně dříve plánovaného návrhu na 

vybudování 9 domů na Anenské, zast. u has. zbrojnice 

- V příštím roce 2024 nás čekají oslavy 90. výročí založení SDH Jaroslavice a SK Jaroslavice. 

Byl podán návrh směřovat dotace pro SK i SDH na akce spojené s oslavami těchto výročí. 

Zajištění příspěvků do Jaroslavin k výročí SDH, SK. 

 

 

 

V Jaroslavicích, dne 16. 10. 2023 

 

Zapsala: J. Skydánková, tajemnice KMČ Jaroslavice 

Ověřil: V. Karola, předseda KMČ Jaroslavice 

 


